
SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA 

MATERIÁLOVOTECHNOLOGICKÁ FAKULTA SO SÍDLOM V TRNAVE 

 

 

 

STRANA: 1 / POČET STRÁN CELKOM: 3 

 ZÁPISNICA č. 16/2017 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU dňa 07. 12. 2017 

 
                       SEDE/ 16668 /2017              

 

Prítomní: prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, doc. Ing. Peter Pokorný, PhD.,  prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. 
Milan Marônek, PhD., doc. Mgr. Dagmar Cagáňová, PhD., doc. Ing. Roman Čička, PhD., prof. Ing. Karol Balog, 
PhD., prof. Ing. Ľubomír Čaplovič, PhD., prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD., Ing. Peter Szabó, PhD., doc. Ing. 
Štefan Václav, PhD., doc. Ing. Róbert  Riedlmajer , PhD., Ing.  Dušan  Knap, doc.  Ing. Jozef Bílik, PhD. (za ZR 
MTF STU), doc. Ing. Milan Naď, PhD. (za AS MTF STU), Bc. Martin Predajniansky (za ŠČ AS MTF STU). 
Ospravedlnení:  Dr. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Jozef Sablik, CSc. 
 
 

Program zasadnutia: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá 
3. Informácie z Kolégia rektora STU 
4. Informácie o  predmetoch Matematika a Fyzika 
5. Rôzne 

 

Predložené materiály: 
1. Zoznam stredných škôl pre propagáciu fakulty –akademický rok 2018/2019 (predložil: doc. Ing. 

Roman Čička, PhD.) 
 

Dekan fakulty prof. Dr. Ing. Jozef Peterka privítal na zasadnutí všetkých členov kolégia dekana. Následne 
pristúpil ku kontrole rozhodnutí. 
 
1. KONTROLA ROZHODNUTÍ 
 
Uznesenie KD MTF STU  5 2014/2015:  
Dekan fakulty ukladá členom kolégia dekana, aby sa priebežne zaoberali  problémami súvisiacimi s výučbou 
matematiky a fyziky na MTF STU. 
Z: v texte                                                                                  T: trvalý 
 

Uznesenie KD MTF STU  29/2017:               splnené 
 
Uznesenie KD MTF STU  32/2017:               splnené 
                                                                        

    

2. VYŠŠIE GRÉMIÁ   
 

Na vyšších grémiách sa od ostatného zasadnutia KD MTF STU prodekani  MTF STU nezúčastnili. 
 

3. INFORMÁCIE Z KOLÉGIA REKTORA  
 

Dekan fakulty prof. Peterka: 

 informoval, že dňa 6. decembra 2017 sa uskutočnilo zasadnutie Kolégia rektora STU. 
Na zasadnutí rektor STU prof. Redhammer informoval, že bol zverejnený návrh rozpisu dotácií zo 
štátneho rozpočtu pre verejné vysoké školy na rok 2018. Podľa zverejneného  návrhu  majú byť 
technické univerzity nižšie hodnotené ako skoro všetky ostatné verejné vysoké školy. Rektori 
technických univerzít s týmto návrhom nesúhlasia.     
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 Kolégium rektora STU okrem iného prerokovalo: Dodatok č. 1 k Smernici rektora: Zásady 
 hospodárenia STU, Aktualizáciu zámeru vysporiadania pozemkov STU s UK v Mlynskej doline 
a Výzvu  na predkladanie žiadostí v rámci Programu na podporu mladých výskumníkov.  
  

4. INFORMÁCIE O  PREDMETOCH MATEMATIKA A FYZIKA 
 

K predmetu matematika: 

 informoval profesor Tanuška, riaditeľ UIAM. Uviedol, že študenti absolvovali priebežný test 
z matematiky s lepším percentuálnym výsledkom testu ako minulý akademický rok.  

K predmetu fyzika: 

 informoval  profesor Čaplovič, riaditeľ UMAT.  Zdôraznil, že  zatiaľ nedisponujú analýzou  výsledkov 
vedomostí študentov. Teraz v zimnom semestri si predmet Fyzika mohli zapísať študenti, ktorí ho 
opakujú z predchádzajúceho akademického roku. 

 Následne prebehla diskusia do ktorej sa zapojili prof. Marônek, Ing. Knap, docent Čička, prof.  Peterka  a 
ďalší. Na záver profesor Čambál navrhol vytvoriť pracovnú skupinu, ktorá by sa podrobnejšie zaoberala 
výučbou matematiky a fyziky a navrhla by úpravu sylabov týchto predmetov podľa potrieb študijných 
programov. 
 
5. RÔZNE 
 

Dekan prof. Peterka: 

 poukázal na potrebu prednášok v anglickom jazyku, 

 informoval, že v spolupráci s prodekanmi fakulty pripravujú nový študijný program, na najbližšom 
zasadnutí Kolégia dekana MTF STU predstaví skladbu predmetov, 

 požiadal riaditeľov ústavov, aby vytvorili priestor na výučbu pre vedecko-výskumných 
zamestnancov, 

 v oblasti úväzkov upozornil na  „normu publikačných výstupov na človeka“. 
 

Prod. Čička: 

 predložil materiál „Zoznam stredných škôl pre propagáciu fakulty –akademický rok 2018/2019“, 

 informoval že v spolupráci s Národným kariérnym centrom sa uskutočnila na našej fakulte pre 
študentov akcia Table Talk, 

 informoval, že študenti sa vo zvýšenej miere zapájajú do evaluácie predmetov v AIS, požiadal 
riaditeľov aby sa spolu s garantami predmetov zaujímali o tieto názory študentov na výučbu 
predmetov vyučovaných na danom ústave, 

 uviedol, že Ministerstvo kultúry SR deklaruje podporu vzdelávania v oblasti kreatívneho priemyslu, 

 v mene prodekanky Cagáňovej informoval o  hodnotení  podaného projektu v rámci schémy H2020, 
ktorý dosiahol počet bodov umožňujúci jeho prípadné financovanie; a tiež o ponuke francúzskej 
spoločnosti Segula na spoluprácu s našou fakultou. 
 

Prof. Tanuška: 

 informoval, že UIAM usporiada aj v roku 2018 celoštátnu súťaž „Mladý mechatronik“. 
 

Prof. Čaplovič: 

 poukázal na potrebnú motiváciu zamestnancov, aby písali publikácie kategórie A, 

 uviedol, že na to by bolo potrebné zaviesť kritériá, ktoré by pri rešpektovaní určitých zásad boli 
spravodlivé pre všetkých zamestnancov. 

 

Dr. Chmelíková: 

 opätovne požiadala riaditeľov ústavov o zabezpečenie vykonania jazykového testu, 

 zdôraznila potrebu zvýšenia výučby anglického jazyku pre študentov bakalárskeho štúdia , 
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 uviedla, že študenti inžinierskeho štúdia  by mali absolvovať  v anglickom jazyku vybrané odborné 
predmety.  
 

Doc. Riedlmajer: 

 informoval, že dňa 15. 11. 2017 odovzdali projekt v rámci H2020, 

 uviedol,  UVP CAMBO  bolo prezentované v regionálnych periodikách a TV reláciách, 

 informoval, že študentom ponúkajú dobrovoľné prednášky z kvantovej fyziky. 
 

Prod. Pokorný: 

 upozornil na ukončovanie ekonomických  prevodov vzhľadom na koniec kalendárneho roka 
a uzávierku  štátnej  pokladnice, 

 informoval o riešení situácie s parkovaním  pre zamestnancov MTF STU. 
 

Prod. Marônek: 

 informoval, že  od  14. 12. 2017 nastane zmena  z operátora Orange na operátora O2, 

 požiadal riaditeľov ústavov, aby zabezpečili dodržiavanie času začiatku a konca výučby , 

 informoval o zmene odovzdávania  tlačiva na úhradu konferenčných poplatkov a zborníka , 

 upozornil na používanie aktuálnych tlačív, tlačivá sú priebežne aktualizované na stránke fakulty. 
 
Doc. Bílik: 

 uviedol, že dňa 16. 11. 2017 sa uskutočnilo zasadnutie Zamestnaneckej rady MTF STU na ktorom 
boli schválené  príspevky pre zamestnancov zo sociálneho fondu, 

 informoval, že od mája 2018 bude v praxi aplikovaný nový Zákon o ochrane osobných údajov, 

 informoval o príprave novej Kolektívnej zmluvy na rok 2018. 
 
Doc. Naď: 

 informoval o zasadnutí Akademického senátu STU, ktoré sa uskutoční dňa 11. decembra 2017. 
 

 

V závere sa dekan MTF STU profesor Peterka poďakoval prítomným členom kolégia dekana za účasť na 
zasadnutí, poďakoval im za doterajšiu prácu, ktorú vykonali v prospech fakulty a poprial im príjemné  a 
pokojné prežitie vianočných sviatkov. 
 

 

 

Zapísala: Ivona Remenárová, dňa 11. decembra  2017 
 
 
 
Overil: Ing. Dušan Knap, dňa  12. decembra 2017 
 
              doc. Ing. Peter Pokorný, PhD., dňa 12. decembra 2017           
        
 
                                      prof. Dr. Ing. Jozef Peterka                                     
                                            dekan MTF STU 


